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Innspill til høring til regulering av fisket i Lofoten 
 
Vi fiskekjøpere på Værøy ønsker å komme med innspill til regulering av Lofotfisket i årets 
vintersesong. Vi er bekymret for at landindustrien ikke får tilstrekkelig oppmerksomhet når vedtak 
settes. 

Fiskekjøperne på Værøy kjøper inn råstoff av skrei 6 til 8 uker i året. Majoriteten av innkjøpt samlet 
kvantum siste fire årene stammer fra de største snurrevadbåtene. Se offisiell samlet 
landingsstatistikk på side 2 for Værøy kommune i årene 2020-2023. Statistikken er utarbeidet av 
Norges Råfisklag. 

Før Fiskeridirektoratet beslutter sitt vedtak, ber vi om at direktoratet studerer statistikken slik at 
beslutningstaker får en overordnet forståelse av hvor betydningsfull fangst fra snurrevadbåtene er 
for vårt driftsgrunnlag som videreforedlere, og indirekte for Værøysamfunnet som helhet. Vi er helt 
avhengige av leveransene fra snurrevadbåtene for å få tilgang til råstoff for vår videreforedling og 
helårsproduksjon. 

Vi benytter anledningen til til å informere om at vi fiskekjøpere på Værøy samlet sett har Norges 
desidert høyeste andel av videreforedling av skrei. En begrensning av snurrevadbåter under årets 
kommende Lofotfiske, vil gå direkte ut over landindustrien på Værøy. 

Vi håper Fiskeridirektoratet fatter vedtak som også ivaretar og inkluderer landindustrien på Værøy. 
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